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Írásbeli választ i&ényló kérdés!

Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Benkő Tibor honvédelmi miniszterhez

,,Miért módosították a pályázat lezárulta előtt pár nappal a Mi-24-esek nagyjavítására kiírt
pályázatifeltételeket?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Mi-24-es harci helikopterek nagyjavítását célzó pályázattal kapcsolatban nyilvánosságra
került az információ, hogy az ajánlati/részvételi felhívás, mindössze pár nappal a pályázat
lezárulta előtt, módosításra került. E módosítás eredményeképpen a pályázó nem kellett
tájékoztassa arról a Honvédelmi Minisztériumot, hogy korábban, referenciaként megjelölt Mi-
24-eseket mennyiért nagyjavított vagy újított fel másoknak. Ezzel kapcsolatban kérdésként
merül fel, hogy netán az orosz fél kérte a módosítást, hogy ne kelljen nyilvánosságra hoznia az
eddigi referenciáit?

Kérem Miniszter urat, válaszoljon a következő kérdésekre:

1. Milyen célokat szolgált az említett módosítás a Mi-24-esek nagyjavítására kiírt európai
uniós beszerzési pályázatban?

2. Valamelyik orosz vállalat kérésére módosították a pályázati kiírást?
3. Amennyiben igen, milyen indokolással és mely vállalat kérte a magyar kormányt a ·

pályázat kiírásának módosítására?
4. Mivel az eddig nyilvánosságra került dokumentációban - így a pályázatban és a

megkötött szerződésben - a nagyjavításra kerülő helikopterek darabszáma nincs
megjelölve, így kérem, válaszában ismertesse, hány Mi-24-es helikopter nagyjavítását
végzik el?

Budapest, 2018. augusztus,, ,,. 

Demeter Márta
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